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PROTOKÓŁ NR LV/18 
z obrad LV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-Rząsy – 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 21 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 18.35 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 

12. Maleszewski Wojciech 

13. Mścichowski Andrzej 

14. Muryjas-Rząsa Halina 

15. Niewiarowski Andrzej 

16. Opara Anna 

17. Paszkowski Tomasz 

18. Podlaski Kazimierz 

19. Purwin Daniel 

20. Stefańska Monika 

21. Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi w I półroczu – dane statystyczne 

i finansowe. 

6. Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia nowego 

roku szkolnego 2018/2019 – ilość dzieci w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie przyjętych 

do przedszkoli, ilość klas integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi borykają się 

dyrektorzy.  
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7. Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych i artystycznych 

organizowanych przez miasto Grajewo i jednostki organizacyjne miasta Grajewo w okresie 

wakacji szkolnych w roku 2018.  

8. Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych w mieście Grajewo 

w 2017 roku. 

9. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2018”. 

10. Analiza kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 2018 r. 

do 30 czerwca 2018 r. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie 

w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. 

Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta w dniu 21 

października 2018 roku; 

b) przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty 

i wychowania powierzonych przez gminę Mońki; 

c) uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-

2021; 

d) przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej 

z budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego miasta; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

15. Przyjęcie protokołów z LII, LIII, LIV Sesji Rady Miasta. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie LV Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia LV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

LV zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 21 

radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 21 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad LV zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Wobec braku wniosków przeszła do jego realizacji. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Tomasz Babul – Radny Miasta 

Zapytał, czy byłaby możliwość wprowadzenia ograniczenia prędkości na ul. Ekologicznej 

na odcinku od ul. 9. Pułku Strzelców Konnych do strzelnicy, gdzie jest piaszczysta nawierzchnia 

i każdy przejazd auta powoduje podnoszenie się ogromnych ilości kurzu. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Powiedział, że po spotkaniu z mieszkańcami okręgu nr 11 wystosowane zostało pismo do Prezesa 

Agrocentrum z zapytaniem, kiedy nastąpi ograniczenie uciążliwości zapachowych i akustycznych. 
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Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał, czy byłaby możliwość dobudowania chodnika przy skrzynce ze światłowodami na ul. 

Rolnej w celu polepszenia przejścia w tym miejscu. Zwrócił się także z prośbą o ułożenie kostki 

brukowej na poboczu ul. Sadowej. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Odnosząc się do odpowiedzi Dyrektora GCK na postawione przez z nią na ostatniej sesji pytanie 

zwróciła się z prośbą o pisemne przedstawienie wszystkich podstaw prawnych, o których w swojej 

wypowiedzi mówił Dyrektor GCK. 

Pani Henryka Jagielska – Radna Miasta 

Zadała następujące pytania: 

• Czy Burmistrz rozmawiał z prezesem SMLW w sprawie ogrodzonego bloku nr 6 na Os. 

Południe. 

• Poruszyła problem odbioru śmieci – PUK odbiera tylko to, co jest w kontenerach. 

• Stwierdziła, że ujęcia wody na cmentarzu są nieszczelne i woda jest marnowana. 

Pani Wioleta Grabowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Zwróciła uwagę na problem wieczornych spotkań młodzieży między blokami nr 28 i 30 na Os. 

Centrum – prośba do Komendanta Powiatowego Policji o zwiększenie patroli w tym rejonie. 

Pan Janusz Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Poruszył problem nieoświetlonej drogi przy bloku nr 10 na Os. Centrum – prośba mieszkańców 

o interwencję. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 13. 

lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach 

tematami. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XLIX Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 27 czerwca 2018 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 6 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta z 

działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XLIX Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 27 czerwca 2018 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XLIX Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności 

międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 27 czerwca 
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2018 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XLIX Sesji Rady 

Miasta – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi 

za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat gospodarki odpadami komunalnymi w I półroczu – 

dane statystyczne i finansowe /Informacja stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Poruszył temat tzw. odpadów zielonych. Powiedział, że pojemniki na te odpady są praktycznie 

puste i opróżnianie ich dwa razy w tygodniu podwyższa koszty. Zaproponował, by regulamin 

czystości zmienić tak, by odpady biodegradowalne były odbierane raz w miesiącu. 

Pan Tomasz Cebeliński – Zastępca Prezesa PUK Sp. z o. o. 

Powiedział, że problem polega na tym, iż są to odpady często zapiaszczone oraz nierozdrobnione, 

które są nie w pojemniku, a obok niego. 

Pani Henryka Jagielska – Radna Miasta 

Powiedziała, że wywożenie tych odpadów raz w miesiącu powodowałoby straszny fetor 

z pojemników. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych głosów w dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat gospodarki 

odpadami komunalnymi w I półroczu – dane statystyczne i finansowe. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat gospodarki odpadami 

komunalnymi w I półroczu – dane statystyczne i finansowe – przy 21 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania  

o rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2018/2019 /Informacje stanowią Załączniki nr 8 – 14 

do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informacje dyrektorów szkół 

i przedszkoli w sprawie przygotowania  o rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2018/2019. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informacje dyrektorów szkół i przedszkoli 

w sprawie przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2018/2019 – przy 21 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 
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ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych 

i artystycznych organizowanych przez miasto Grajewo i jednostki organizacyjne miasta Grajewo 

w okresie wakacji szkolnych w roku 2018 /Informacje stanowią Załączniki nr 8 – 14 

do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje  /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informacje o zrealizowanych 

w czasie wakacji zajęciach sportowych i artystycznych organizowanych przez miasto Grajewo 

i jednostki organizacyjne miasta Grajewo w okresie wakacji szkolnych w roku 2018. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informacje o zrealizowanych w czasie wakacji 

zajęciach sportowych i artystycznych organizowanych przez miasto Grajewo i jednostki 

organizacyjne miasta Grajewo w okresie wakacji szkolnych w roku 2018 – przy 21 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych 

w mieście Grajewo w 2017 roku /Informacja stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację  /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

funkcjonowania i wykorzystania boisk sportowych w mieście Grajewo w 2017 roku. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat funkcjonowania 

i wykorzystania boisk sportowych w mieście Grajewo w 2017 roku – przy 21 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2018” 

/Informacja stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału 

będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 
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do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację  /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym przyjęła informację o kosztach i przebiegu imprezy „Dni 

Grajewa 2018”. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła informację o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 

2018” – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 3 wstrzymujących się. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat kosztów i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum 

Mleka /Informacje stanowią Załączniki nr 16 i 17 do Protokołu/. Zapytała, czy do 

przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje  /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informacje na temat kosztów 

i dochodów Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informacje na temat kosztów i dochodów 

Pływalni Miejskiej i Muzeum Mleka – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z prac Komisji Rady Miasta Grajewo za okres 

od 1 stycznia 2018 r. do 30 czerwca 2018 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Miasta Grajewo za okres od 1 stycznia 2018 r. do 30 czerwca 2018 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta 

Grajewo za okres od 1 stycznia 2018 r. do 30 czerwca 2018 r. – przy 21 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz. 16.40. Wznowienie LV Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 16.50. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 12a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików 

województw i rad dzielnic m.st. Warszawy  oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 

miasta w dniu 21 października 2018 roku. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/410/18 w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie w wyborach 

do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy  oraz 

wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miasta w dniu 21 października 2018 roku. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/410/18 w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu glosowania w Szpitalu Ogólnym w Grajewie w wyborach do rad gmin, rad 

powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy  oraz wyborów wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miasta w dniu 21 października 2018 roku /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 19 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez 

miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania powierzonych przez gminę 

Mońki. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/411/18 w sprawie 

przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty 

i wychowania powierzonych przez gminę Mońki. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/411/18 w sprawie przyjęcia 

do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania 

powierzonych przez gminę Mońki /Uchwała stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu/ przy 21 

głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-2021. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie 

są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/412/18 w sprawie 

uchwalenia Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-2021. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/412/18 w sprawie uchwalenia 

Miejskiego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Grajewo na lata 2018-2021 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 21 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Miasta Grajewo 

i sposobu jej rozliczania. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/413/18 w sprawie 

przyjęcia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej 

z budżetu Miasta Grajewo i sposobu jej rozliczania. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/413/18 w sprawie przyjęcia zasad 

i trybu postępowania przy udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Miasta Grajewo 
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i sposobu jej rozliczania /Uchwała stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/414/18 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LV/414/18 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 12f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LV/415/18 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LV/415/18 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027 /Uchwała stanowi Załącznik nr 24 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 3 wstrzymujących się. 

ad 12g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2018 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

 

 



11/14 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Zapytał, z czego wynika zwiększenie środków na Gazetę Grajewską oraz jaki jest cel wsparcia 

Komendy Powiatowej Policji w Grajewie przez przekazanie dotacji na zakup drona. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że na Gazetę Grajewską zarezerwowane były środki do końca kadencji, a chcemy żeby 

była ona wydawana w dalszym ciągu – do końca roku kalendarzowego. Odnośnie środków 

na drona powiedział, że wniosek ten wpłynął już jakiś czas temu – wcześniej przekazaliśmy środki 

na służby ponadnormatywne, a teraz chcemy przekazać na zakup tego urządzenia, 

które z pewnością będzie przydatne w codziennej służbie w policji. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wczorajszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LV/416/18 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LV/416/18 w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 

0 przeciw, 3 wstrzymujących się. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie 

odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na pytanie Pana Tomasz Babula dotyczące możliwości wprowadzenia ograniczenia 

prędkości na ul. Ekologicznej powiedział, że zna problem tych uciążliwości. Dodał, że zgłaszał ten 

problem Komendantowi Powiatowemu Policji. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedział, że tu pojawia się problem natury formalnej, gdyż jest to droga wewnętrzna 

nieurządzona, a takich dróg nie oznakowuje się. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na wypowiedź Pana Jerzego Fidury dotyczące pisma do prezesa firmy Agrocentrum 

powiedział, że takie pismo wystosował i czeka na odpowiedź. 

Odpowiadając na pytanie Pana Kazimierza Podlaskiego dotyczące skrzynki światłowodowej  

na ul. Rolnej powiedział, że pojedzie tam z Naczelnikiem WGK i zobaczy, co można w tym temacie 

zrobić. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

O odpowiedź na pytanie Pani Moniki Stefańskiej dotyczące kosztów Dni Grajewa 2018 zwrócił się 

do Dyrektora GCK. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

Powiedział, że odpowiedź na to pytanie została wysłana drogą mailową na skrzynkę radnej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na pytanie Pani Henryki Jagielskiej dotyczące ogrodzonego bloku nr 6 na Os. 

Południe powiedział, że w najbliższym czasie będzie rozmawiał na ten temat z prezesem SM LW. 
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O odpowiedź na pytanie Pani Henryki Jagielskiej dotyczące odbioru śmieci przez PUK zwrócił się 

do Zastępcy Prezesa PUK. 

Pan Tomasz Cebeliński – Zastępca Prezesa PUK Sp. z o. o. 

Powiedział, że co do zasady pojazd PUK podjeżdża pod altanę, opróżnia kontenery i mimo,  

że to nie jest obowiązkiem spółki zabiera to co jest wokół kontenera. Odpowiadając na pytanie Pani 

Henryki Jagielskiej dotyczące ujęć wody na cmentarzu powiedział, że ostatnio wszystkie zostały 

sprawdzone i nigdzie nie stwierdzono żadnych nieszczelności. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedział, że w uchwale jest zapis o tym, że właściciel nieruchomości może za opłatą zlecić 

przedsiębiorstwu wywozowemu sprzątanie altany, w której są kontenery na odpady. Do tej pory 

nikt nie zgłosił takiej chęci, a mimo to PUK te altany sprząta. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na prośbę Pani Wiolety Grabowskiej dotyczącą wieczornych spotkań młodzieży 

między blokami nr 28 i 30 na Os. Centrum powiedział, że problem został zasygnalizowany 

Komendantowi Policji. 

O odpowiedź na prośbę Pana Wiesława Dembińskiego dotyczącą doświetlenia drogi przy bloku 

nr 10 na Os. Centrum zwrócił się do Naczelnika WGK. 

Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedział, że jest to teren SM LW i miasto nie może samodzielnie nic zrobić. Dodał, 

że prowadzone były kiedyś rozmowy z prezesem spółdzielni w tej sprawie, które wtedy nie 

przyniosły żadnych rezultatów. Dodał, że obecnie jest nowy prezes i ponownie podejmiemy 

rozmowy. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 21 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z LII Sesji Rady Miasta, 

który udostępniony był na stronie z materiałami, wyłożony był w Biurze Rady Miasta, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub 

zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LII/18  z obrad LII 

zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 27 czerwca 2018 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 
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Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LII/18 z obrad LII zwyczajnej Sesji 

Rady Miasta z dnia 27 czerwca 2018 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 21 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Przyjęciu poddała protokół z LIII Sesji Rady Miasta, który udostępniony był na stronie z 

materiałami, wyłożony był w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Następnie 

zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołu. 

W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LIII/18  z obrad LIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 24 lipca 2018 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LIII/18 z obrad LIII nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miasta z dnia 24 lipca 2018 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 21 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Przyjęciu poddała protokół z LIV Sesji Rady Miasta, który udostępniony był na stronie 

z materiałami, wyłożony był w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Następnie 

zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołu. 

W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LIV/18  z obrad LIV 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 30 lipca 2018 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LIV/18 z obrad LIV nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miasta z dnia 30 lipca 2018 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 21 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

 

ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. Przypomniała, że w związku 

z kończącą się kadencją radni powinni złożyć oświadczenia majątkowe 16 września 2018 r. 

Podziękowała Burmistrzowi za spotkania w okręgach. 

Pani Henryka Jagielska – Radna Miasta 

Podziękowała dyrektorowi i pracownikom GCK za całokształt imprez w okresie wakacyjnym. 

Podziękowała też Stowarzyszeniu „Lepsze Grajewo” za organizację Pikniku Familijno-

Patriotycznego. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał Burmistrza o wywiad w stacji Polsat News. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że dotyczył on istnienia i rozwiązania Straży Miejskiej w Grajewie. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji Pikniku Familijno-Patriotycznego. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał o naprawę ul. Kopernika. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że odbył spotkanie w oddziale GDDKiA w tej i kilku innych sprawach – temat 

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

 



14/14 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zwrócił uwagę na problem na skrzyżowaniu ulic Jaśminowej i Sadowej, gdzie jeżdżące auta 

przesypują żwir z drogi żwirowej na asfaltową. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 17. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 18.10 zamknęła LV Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam LV zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 

 


